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به نظر می رســد باید در مورد عدم رای اعتماد 
فیاضــی از مجلس شــورای اســامی  دو نکته را 
لحاظ کرد.چه بســا در ادامه راه این دو مورد برای 

رئیس جمهور محترم راه گشا باشد.
نکته نخستی که حتما باید آیت الله رئیسی آن 
را لحاظ نمایند این است که گزینه فیاضی از چه 
کانالی و چگونه به ایشــان معرفی شده است. در 
جلســه رای اعتماد رئیس جمهــور کدهایی را به 
مخاطبان خود می دهد اما کدهای مذکور، بیشتر 
تعارف های سیاسی و پارلمانی عادی و روتین است 
که در مورد هر وزیر پیشنهادی طرح می شود. فلذا 
به نظر می رســد لازم است محرز شود چرا دولت 
به چنین گزینه ای رسیده است. آیا شخص رئیس 
دولــت به فیاضی رســیده و یا از طــرف افرادی 
معرفی و تحمیل شــده اســت. اگر ایــن گزینه 

تحمیلی است چرا تحمیل شده و چرا رئیسی آن 
را پذیرفته است؟

این ســوالات و ابهامات را از این منظر مطرح 
می نمایــم چرا کــه برای همگان روشــن بود که 
وزیر پیشــنهادی معرفی شــده حتی نســبت به 
وزیر پیشــنهادی قبلی ضعیف تر و بی برنامه تر بود. 
فیاضی همچنین کارنامه قابل اتکایی نداشــت که 
حداقل بتواند به پشتوانه آن از سد مجلس بگذرد. 
او و تیم کم تجربه اش تاش داشتند با اجیر کردن 
چند فعال توئیتری کد غلط به نمایندگان مجلس 

منتقل کنند که در نهایت موفق نبودند.
بنابراین اینکه فیاضی از چه کانالی وارد شــد و 

گزینه نهایی گردید باید بررسی شود.
نکته بعدی ضعــف مفرط معاونــت پارلمانی 
ریاســت جمهوری اســت. به واقع حتــی اهالی 
رســانه که از دور دســتی بر آتش داشــتند مثل 
روز برایشان روشــن بود فیاضی گزینه رای آوری 
نیست؛ پس چگونه کنش مناسبی از جانب معاون 
رئیس جمهــور ندیدیم؟ به جرأت می توان گفت او 

نه تاشــی کرد برای انصراف فیاضی و نه تکاپویی 
برای رای آوری گزینه وزیر پیشنهادی.

از نظر این صاحب قلم، لازم است رئیس جمهور 
محترم و حلقه نخســت ایشــان در مورد این دو 
موردی که ذکر شــد مداقه ای بفرمایند. شعار این 
دولت مبارزه ریشــه ای با فســاد است پس اینکه 
جریانی ســعی کند گزینه هــای ناکارآمد خود را 
به دولت تحمیل کند هم فسادزاســت و هم منشا 

اختاف های جدی دولت و مجلس.
از ســوی دیگر دولت ســیزدهم هنوز نوپاست 
و لازم اســت برای آنکــه بتواند بــه اهداف خود 
برســد تعامل مناسبی با مجلس شورای اسامی و 
نمایندگان آن داشته باشد. حال پرسش اینجاست: 
با چنیــن معاون پارلمانی ضعیــف و کم تحرکی 
آیــا چنین تعاملی ایجاد می شــود؟ اگر مجلس و 
دولت وارد وادی تقابل شوند کسی این موضوع را 
نمی پذیرد چراکه به هرحال این نکته ثبت شــده 
که تمام نهادها یکدســت هســتند. فلذا بهانه ای 

پذیرفتنی نیست.

رضا فیاضی، هنرمند پیشکسوت کشورمان که 
روز سه شــنبه ـ ۲۵ آبان ماه ـ بــه دلیل ابتاء به 
کرونا در بیمارستان بســتری شد، گفت: واکسن 
زده بــودم و فکر می کردم دیگر غول شــده ام اما 

گرفتار شدم.
رضا فیاضی در گفت وگویی با ایسنا درباره حال 
عمومی اش اعام کرد، الحمدالله بهترم اما از دیروز 
که در بیمارستان بستری شــدم تزریق داروها را 
شــروع کرده اند چون ریه هایم کم و بیش درگیر 

شده  است.
ایــن هنرمنــد یادآور شــد: بیــش از ۱۰ روز 
است درگیر کرونا شــده ام اما در منزل استراحت 
می کردم و بســتری نشــده بودم تا اینکه دیروز، 
سه شنبه ۲۵ آبان ماه در بیمارستان کیش بستری 
شــدم و تزریقات را شــروع کردند و فکر می کنم 
بین ســه تا پنج روز باید تحت مراقبت باشــم تا 
ان شاءالله حالم بهتر شود. نمی دانم چه زمانی قرار 

است مرخص شوم.
فیاضــی که مشــغول بازی در ســریال »خانه 

پرتقالی ها« برای شــبکه دو ســیما بود، در پاسخ 
به اینکه آیا سر صحنه سریال به کرونا مبتا شده 
است؟ خاطرنشــان کرد: راستش نمی توانم بگویم 
ســرکار کرونا گرفتم، در هر حال خودم را مقصر 
می دانم چون فکر می کردم واکســن زدم و دیگر 
اتفاقی برایم نمی افتد و کمتر ماسک زدم؛ بنابراین 
در قدم اول خودم مقصرم. من سرکار هم می رفتم 
ســر پروژه »خانه پرتقالی ها«، اما نمی دانم از کجا 

گرفتم.
بازیگر مجموعــه »زی زی گولو« همچنین بیان 
کرد: متاســفانه گروه تولید »خانه پرتقالی ها« نیز 
به خاطر بیماری بنده آســیب دیده اند و دو هفته 
کار تعطیل شد. امروز قرار بود کار را شروع کنند و 
بخش هایی از سکانس ها را بدون حضور من ضبط 
کنند و من هم امیدوار بــودم که تا آخر هفته به 

گروه بپیوندم اما بستری شدم.
رضــا فیاضی ســپس خطاب به مــردم گفت: 
لطفاً متذکر شــوید که مردم بیشتر رعایت کنند. 
مــن واکســن زده بــودم و فکر می کــردم دیگر 

غولــم و اصاً فکر نمی کردم که گرفتار شــوم چه 
برسد به اینکه بستری شــوم. تنها خواسته ام این 
 اســت که فقط رعایــت کنید و ماســک زدن را

جدی بگیرید.
این هنرمند ضمن آرزوی ســامتی برای تمام 
مردم کشور درباره علت ســفرش به کیش اعام 
کرد: به مناســبت هفته کتاب بــرای رونمایی از 
کتاب هایم به کیش ســفر کردم چون چهار کتاب 
در حوزه کودک داشتم که همان جا بستری شدم 
و مانــدم، امیدوارم زودتر حالم خوب شــود و به 

سرکارم برگردم.
سریال »خانه پرتقالی ها« برای پخش از شبکه 
دو ســیما به کارگردانی مشــترک علیرضا شــاه 
رســتم و علیرضا تهرانی و تهیه کنندگی غامرضا 

بختیاری در حال تولید است.
بهــراد  تســلیمی،  شــهین  فیاضــی،  رضــا 
خرازی، فاطمــه کریمی، شــاهرخ خدایی، مریم 
 وحیــدزاده و... از بازیگــران ایــن مجموعــه ۲۶ 

قسمتی هستند.  

هنرمنــدان  کرونــای  واکســن  ســوم  دوز 
بهداشــت  مرکــز  همــکاری  بــا  پیشکســوت 
تزریــق موسســه  محــل  در  تهــران   شــمال 

 می شود.
به گزارش روابط عمومی موسســه هنرمندان 
پیشکســوت، دوز سوم واکسن کرونا به هنرمندان 
پیشکســوتی که دوز دوم واکسن )ســینوفارم و 
برکــت( را تا تاریــخ ۳۱تیرمــاه ۱۴۰۰ دریافت 

کرده انــد، روز دوشــنبه اول آذر ۱۴۰۰ در محل 
موسسه تزریق می شود.

هنرمندان پیشکســوتی که چهار ماه از تزریق 
دوز دوم واکســن سینوفارم یا برکت آن ها گذشته 
اســت، می توانند جهت هماهنگی بیشتر با دفتر 
موسســه تماس بگیرند. همچنین بــا هنرمندان 
پیشکســوتی که دوز دوم واکسن خود را در محل 
موسســه تزریق و شامل شرایط فوق می شدند، از 

موسسه تماس گرفته خواهد شد.
تزریــق دوز ســوم واکسیناســیون هنرمندان 
پیشکســوت در حالی آغاز شــده است که تعداد 
زیادی از هنرمنــدان از جمله عزت الله مهرآوران، 
ایرج یکه زارع، کامبیز درمبخش، ایران درودی و 
علی گلســتانه علی رغم دریافت دو دوز از واکسن 
بر اثر ابتاء به ویروس کرونا جان خود را از دست 

دادند.

 ســید ابراهیم رئیســی در نامــه ای به رئیس 
مجلس شورای اســامی یوسف نوری را به عنوان 
وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش جهت اخذ رای 

اعتماد به مجلس معرفی کرد.
به گزارش ایســنا، یوســف نوری متولد ســال 

۱۳۴۰ در ایام و دارای دکترای تخصصی مدیریت 
از دانشگاه عامه طباطبائی است.

مدیــرکل برنامه و بودجــه و رئیس مرکز آمار 
و فنــاوری اطاعات و ارتباطــات وزارت آموزش 
و پــرورش، عضو هیــات امناء صنــدوق ذخیره 

فرهنگیان کشــور، تدریس در مــدارس و دانش 
سرای تربیت معلم استان ایام و مدارس ایران در 
قطر و بحرین از جمله ســوابق اجرایی و فرهنگی 
وزیــر پیشــنهادی آموزش و پرورش اســت. وی 

همچنین مؤلف چند جلد کتاب تخصصی است.

وزیر کشــور گفت: در برنامه های خود به دنبال 
این هســتیم که »لایحه جامــع انتخابات« را در 
دولت ســیزدهم به مجلس شورای اسامی ارسال 

کنیم.
به گزارش خانه ملت، احمد وحیدی در توضیح 
آخرین وضعیت طرح ممنوعیت تردد شبانه، گفت: 
این طرح هنوز حذف نشــده و در حال اجراست، 

در واقع به دنبال بهتر شــدن شــرایط هستیم تا 
نگرانی ها از پیک ششــم شــیوع ویــروس کرونا 
کمتر شــود. وزیر کشــور در ادامه یادآور شد: در 
برنامه های خود به دنبال این هســتیم که »لایحه 
جامع انتخابات« را در دولت ســیزدهم به مجلس 

شورای اسامی ارسال کنیم.
وحیدی درخصوص اقدامات وزارت کشور برای 

مهاجران افغان، تصریح کرد: پرداختن به وضعیت 
مهاجران از کارهای جاری وزارت کشــور اســت، 
بخشــی از وضعیت پیش آمده ناشــی از شرایط 
موجود در افغانستان است که بر افزایش مهاجران 
به کشــورمان تاثیرگذار بوده، اما هیچ نگرانی در 
مورد امنیت مرزهای مشــترک ایران و افغانستان 

وجود ندارد.

محســن مجتهــد شبســتری، عضــو مجلس 
خبرگان رهبری و عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام، روز گذشــته به علت ســکته دعوت حق را 
لبیــک گفت. این عضو مجلس خبرگان رهبری از 

بدو تأسیس این نهاد در آن عضویت داشت.
آیت الله محسن مجتهد شبستری فرزند آیت الله 
مـــیرزا کاظم مجتهد در ۱۳۱۶ ش در شبستر به 
دنیا آمد. تحصیات ابتدائــی را در زادگاه خود و 
دبیرســتان را در تبریز به پایان رســانید و سپس 
جهت تحصیل علوم دینی راهی قم شــد. پس از 
فراگیری مقدمات و نیز دروس سطح، به فراگیری 
دروس خــارج فقه و اصول پرداخــت و از محضر 
آیات عظام بروجــردی محقق دامــاد و امام)ره( 
کســب فیض کــرد. در فلســفه و تفســیر نیز از 

شاگردان عامه طباطبایی بود.
وی در ۱۳۵۱ ش بــه دعــوت جمعی از اهالی 
تهران، به آن شــهر رفت و در مســجد طاچیان 
به تدریس علوم دینی و نیز ارشاد مردم پرداخت. 
از ابتدای تشــکیل جامعه روحانیت مبارز تهران، 
از بنیــان گــذاران آن بود و به خصــوص در تهیه 
اعامیه ها و تنظیم راهپیمایی که توســط جامعه 
روحانیت مبارز ســازماندهی می شد نقش زیادی 

داشت.
بخاطــر این فعالیــت، بارها توســط ماموران 
ســاواک احضار و بازداشت شد ولی پس از آزادی، 
رویه خود در مبارزه با رژیم را ترک نمی کرد. پس 
از پیروزی انقاب اســامی، مسئولیت کمیته های 
انقاب اســامی منطقه ۶ تهران را برعهده گرفت 

و ســپس در اولین دوره انتخابات مجلس شورای 
اســامی، به نمایندگی از مردم تهران به مجلس 
راه یافــت. در دوره هــای دوم، چهارم و پنجم نیز 
همچنان نماینده مردم تهران در مجلس شــورای 
اســامی بود. وی در تمام ادوار مجلس خبرگان 
رهبری از طرف مردم اســتان آذربایجان شرقی به 
نمایندگی برگزیده شــد که تا به امروز این سمت 

را برعهده داشت.
آیت الله مجتهد شبســتری در ۱۳۷۳ از طرف 
مقــام معظم رهبری به عنوان امــام جمعه تبریز 
برگزیده شــد. وی هم چنین عضو شورای مرکزی 
جامعه روحانیت مبارز تهــران بود. از تألیفات آن 
مرحوم می توان به تفســیر آیــات عبادالرحمان و 

نگرشی بر فرهنگ عمومی اشاره کرد.

سرمربی صنعت نفت آبادان می گوید به هواداران 
این تیم قول داده ام که از مشکات چماق نسازیم و 

بر سر خودمان نزنیم.
به گزارش ایســنا، علیرضا منصوریان در نشست 
پیش از بازی با تیم فوتبال گل گهر سیرجان اظهار 
کرد: بازی بسیار سخت و نفس گیری خواهیم داشت. 
به تیم آقای قلعه نویی خــوش آمد ویژه می گویم و 
احترام بسیار ویژه ای برای آقای قلعه نوعی قائل هستم 

و امیدواریم میزبان خوبی برای آنها باشیم.
به گزارش ایســنا، وی افزود: با آنالیزی که از تیم 
گل گهر سیرجان داشته ایم، نحوه بازی این تیم کاما 
تغییر کرده اســت و نفرات بســیار خوبی خریداری 
کرده اند. از بعد از بازی با تیم نساجی، تاش کرده ایم 
تا بازی نســاجی را آنالیز کنیم و فکر کنم روزی ۱۲ 

ساعت با تمرینات برای این بازی وقت گذاشته ایم.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: این 
بازی برای ما بســیار سخت تر از بازی با پرسپولیس، 

استقال و سپاهان است زیرا این تیم یک تیم بسیار 
فیزیکی اســت. بازیکنان ما از نظر فیزیکی، روحی 
و روانی بسیار آماده هســتند و کم کم به  هارمونی 
لازم رســیده ایم. منصوریان عنوان کرد: به تدریج به 
درجه ای از فوتبال می رســیم که از ۲۵ نفر بازیکن 
تیــم، فرقی ندارد که کــدام بازیکن به داخل زمین 
می رود. شعاری برای خودمان گذاشته ایم که یک نفر 
برای همه و همه برای یک نفر و به نوعی با شعار یک 

نفر برای آبادان و همه برای آبّادان بازی می کنیم. 
وی ادامــه داد: چهار بازیکن مصدوم داریم. البته 
شانه یکی از بازیکنان مصدوم است که حدود دوماه 
آینده به ما ملحق خواهد شد. همچنین در تمرینات 
حســن بیت ســعید را از دســت دادیم و محمود 
مطلق زاده و فــرزاد جعفری را نیز در بازی نخواهیم 
داشت. ســرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان با 
بیان اینکه ســتاره های خوبــی در تیم صنعت نفت 
برای آینده آبادان می بینیم و باید شــرایطی فراهم 

شود تا این ستاره ها برای آبادان حفظ شوند، گفت: 
از بازیکنان تیم در تمرینات راضی هستم و از بزرگان 
تیــم به ویژه طالب ریکانی که فضا و بســتر را برای 
پیشرفت جوانان تیم باز کرده اند، تشکر ویژه می کنم. 
جوانان تیم نشان داده اند که آماده ترقی در پله های 
رشد هستند و تاش خواهند کرد تا به اوج برسند. 

منصوریان ادامه داد: در بازی برابر گل گهر با تمام 
وجود خواهیم جنگید زیــرا می دانیم که یک بازی 
بسیار سخت داریم. امیدواریم بتوانیم سربلند از بازی 

خارج شویم. 
وی با بیان اینکه تیم صنعت نفت آبادان یکی از 
بنگاه های اقتصادی فوتبال است، افزود: روزی که به 
آبادان آمدم همه مشــکات آبادان را می دانستم اما 
دوست داشتم تا در تیم صنعت نفت آبادان کار کنم. 
به تماشــاگران آبادانی قول داده ام که مشکات تیم 
صنعت نفت آبادان را چماق نکنیم و بر سر خودمان 

نزنیم.

سرمقاله

خبر

خبر

به گونه ای عمل کنیم که ایران جزو 
10 کشور برتر هوش مصنوعی شود
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نماینده ایران در سازمان ملل گفت: ارزیابی عملکرد شورای امنیت نشان می دهد 
کــه ناکارآمدی فزاینده آن به بحران مشــروعیت، اعتبــار و کاهش جدی اعتماد و 
اطمینان به این نهاد منجر شده و اصاح آن را اجتناب ناپذیر ساخته است.به گزارش 

ایسنا، متن سخنان مجید تخت روانچی به شرح زیر است:
هدف نهایی روند اصاحات شــورای امنیت باید رســیدگی بــه تمام چالش ها و 

ناکارآمدی های کنونی آن و تبدیل کردن آن به نهادی واقعاً مؤثر...

نماینده قوه قضائیه در ســازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی با اشــاره به 
باتکلیفــی تجهیزات مونوریل قم در انبار گمرکات، از یک ضرب الاجل برای تعیین 
تکلیف آن خبر داد. به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، نماینده این قوه در سازمان 
جمع آوری و فروش اموال تملیکی با اشاره به باتکلیفی تجهیزات مونوریل قم در انبار 
گمرکات گفت: در بازدیدی که از انبارهای گمرکات انجام شد، با تجهیزات مونوریل 

مواجه شدیم که چندین سال است رها شده است. 

 تاکید ایران بر انجام اصلاحات 
در شورای امنیت سازمان ملل

دستگاه قضا برای مونوریل قم 
ضرب الاجل تعیین کرد

10 درصد سرمایه مردم طی این هفته در بورس دود شد! 

 سردرگمی دولت بین شعارها 
و واقعیت اقتصاد

آژانس انرژی اتمی  در آستانه سفر روز دوشنبه گروسی به تهران  ادعا کرد

افزایش ذخیره اورانیوم ایران

مصوبه مجلس برای تامین نظر شورای نگهبان اصلاح شد
موافقت با واردات خودرو به شرط صادرات قطعات خودرو

مدیر کل آژانس بین المللی انرژی اتمی  روز دوشنبه به تهران سفر می کند. به گزارش ایسنا، محمدرضا غایبی سرپرست نمایندگی جمهوری اسامی  ایران نزد سازمان ملل در 
وین گفت: در راستای همکاری های فنی بین ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی، مدیرکل این نهاد بین المللی روز دوشنبه آینده به تهران سفر خواهد کرد.

به گفته وی، هدف از این سفر، گفت وگو درخصوص بررسی وضعیت همکاری های فی مابین عنوان شده است. بر اساس برنامه اعام شده وی قرار است با رئیس سازمان انرژی 
اتمی  و وزیر امور خارجه جمهوری اسامی ایران دیدار کند. این دیدار در آستانه نشست شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی  و نشست حساس کمیسیون مشترک برجام 
برگزار می شود. سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور خارجه ایران پیشتر گفته بود که مراودات فنی ایران و آژانس مثل همیشه در مسیر بسیار خوبی در جریان است. وی 
تصریح کرد که باید اجازه داد این روابط در مسیر عادی خودش ادامه پیدا کند. مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی  پس از انتشار سلسله گزارش های تحریک آمیز علیه برنامه 
اتمی  ایران، فشــارها برای دیدار با مقامات ارشــد جمهوری اسامی ایران را افزایش داده است. او مهرماه گذشته در گفت وگو با نشریه فایننشال تایمز خواستار ماقات با حسین 

امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه ایران شد تا درباره موضوعات مربوط به فعالیت های هسته ای ایران با وی رایزنی کند. 

با رای نمایندگان مجلس شورای اسامی، هر شخص حقیقی و حقوقی می تواند به ازای صادرات خودرو یا قطعات خودرو نسبت به واردات خودرو برای تنظیم بازار اقدام 
نماید. به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس شورای اسامی در جلسه علنی چهارشنبه خود، گزارش کمیسیون صنایع و معادن در خصوص طرح ساماندهی صنعت خودرو را 

بررسی کرده و به منظور تامین نظر شورای نگهبان اصاحاتی در آن اعمال کردند.
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محمدجواد پهلوان

احتمال تزریق
 دوز یادآور واکسن کرونا
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